
                                              
Referat Bestyrelsesmøde  

Mandag den 17. januar 2022 kl. 16:30-18:30  

Mødet fandt sted i lokalet Lille Claus på Hellerupvej 24, 2. sal 

Indkaldt:  

John Hebo, Hans Rasmussen, Jens Tarp, Preben Herholdt-Rasmussen, Karin Rasch, Anders Holde, Flo 

Laraignou, Per Bruun Andersen, Vibeke Preisler og Leyla Fatima Lavrsen. 

Afbud: Vibeke Preisler & Per Bruun Andersen 

1. Formalia  Bilag 

 
 

a. 
 
b.  

Dagsorden godkendes. John foreslår at mødet stoppes lidt 
før så bestyrelsen kan se den nuværende ombygning.  
Referatet godkendes og underskrives fra d.04.11.21 

 
 

2. Projekter   

 
 

a. 
 
 
 
b. 
 
 
 
 
 
 
 
 
c. 

Opdateret projektoversigt.  
Der er ros til Leyla for arbejdet med at få flere midler til FCG 
og det ser fornuftigt ud.  
 
Status på Hemingway Velux projekt, 
Der har været udfordringer med udbredelse grundet 
nedlukning, men der er ros fra Velux Fonden til projektet og 
Cathrine. Der arbejdes med den fremtidig organisering og 
demokrati i den kommende medvejsevaluering på baggrund 
af årsmødet og fokusgruppeinterview. Der er ros til Cathrine. 
Flo efterspørger læringsmoduler fra Velux projektet som 
kunne bruges i Blixen, hvilket ikke er tilfældet endnu.  
 
Status på Ungeindsats, FCG har fået et års forlængelse af GK.  
Mange gode initiativer på tegnebrættet og FCG er blevet 
inviteret til at lave en fondsansøgning med GK ift. udvidelse 
af indsatsen med andre kommunale aktører på området.  

Bilag 1 
 

3.  Orientering fra 
formanden 

  

 a. 
 
 
 
 
 
b. 

Revideret Handleplan 2022.  
Ros til Leyla. Bestyrelsen ønsker at det høje niveau af 
aktiviteterne skal tydeligt beskrives i den kommende 
årsrapport. Folkeoplysningsloven, et kursus GK burde afholde 
i 2022.  
 
John orienter om Frivilligrådet og de kommunale frivilligråd 
og hvordan de fungerer og etableres. 7 gode råd til 
frivilligheden sendes ud til bestyrelsen.  

Bilag 2 

4.  Aktiviteter   



 a. Status på Byens Hus, 
Byggeriet går fremad, Leyla går videre med akustik, belysning 
& gulve til Lærke. Bookingsystem skal gennemgås af Anders 
& Leyla. Der forestår en opgave med at lære medlemmerne 
at bruge systemet. Leyla starter på innovationsprojekt 
sammen med Lærke og Magnus (leder af Ungemiljøet) i 
starten af februar.  
Vi har fået lovning på salen til klubberne i 2022 af Lærke.  

 

5. Organisation og 
økonomi 

  

 
 

a. 
 
 
 
b. 
 
 
c. 

Statusrapport pr. 31.12.21 
Der er et mindre forbrug på 43.000 grundet mindre 
aktiviteter og sparret udgifter til flytning. 
 
Revideret budget 2022, Jens gennemgår det og der er en 
positiv fremgang ift. midler til at sikre sekretariatet i 2022.  
 
Leyla gennemgår kort Medlemsundersøgelsen 2021 og den 
ser udmærket ud med gode input. 

Bilag 3 
 
 
 
Bilag 4 
 
 
 
Bilag 5 

6. Kommende 
bestyrelsesmøde 

  

 
 

a. 
b. 

Kommende bestyrelsesmøde: 06.04.22 
Generalforsamling: 21.04.22 

 

7. Eventuelt   

 

 

 


